



PROVINCE DE QUÉBEC / PROVINCE OF QUEBEC

VILLE DE POINTE-CLAIRE / CITY OF POINTE-CLAIRE

AVIS PUBLIC

SÉANCE SPÉCIALE DU CONSEIL

**BUDGET 2018 ET PTI**

Le **19 décembre 2017** à 19h30, en la salle du conseil de l'hôtel de ville de Pointe-Claire, située au 451, boulevard Saint-Jean, Pointe-Claire, le budget pour l'année 2018 et le programme triennal d'immobilisations 2018-2019-2020 seront soumis pour adoption par le conseil municipal ;

Lors de cette séance, les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur ce budget ou sur ce programme triennal d'immobilisations.

Donné à Pointe-Claire, ce 6<sup>e</sup> jour de décembre 2017.

PUBLIC NOTICE

SPECIAL COUNCIL MEETING

**2018 BUDGET AND CIP**

On **December 19, 2017**, at 7:30 p.m., in the Council Room of Pointe-Claire City Hall, located at 451 Saint-Jean Boulevard, Pointe-Claire, the 2018 budget and the 2018-2019-2020 three-year Capital Investment Programme will be submitted for adoption by Council;

During this meeting, the deliberations of Council and the question period will deal exclusively with this budget or this three-year Capital Investment Programme.

Dated at Pointe-Claire, December 6<sup>th</sup>, 2017.

Danielle Gutierrez, OMA

Assistante greffière / Assistant City Clerk